
Fra: Denise P. Hagen <denise.p.hagen@gmail.com> 
Sendt: lørdag 13. juli 2019 19:02 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Uttale om utbygging i Lonene fra Sunniva Hagen 
 

 

 

Fra: Sunniva Hagen <sunniva.hagen@yahoo.com> 

Dato: 13. juli 2019 kl. 18:59:49 CEST 

Til: "Denise P. Hagen" <denise.p.hagen@gmail.com> 

Emne: Lonene sunniva 

Eg synest ikkje vi burde bygge boligar i 

Lonene. 

Eg synest at vi ikkje burde bygge boligar i lonene fordi: 
Det er et sted med stor og flott natur. 
Stedet blir veldig ofte brukt. 
Nesten alle eg kjenner så bur her i knarvik  flytta hit fordi 
det var så gode turområde og byn va ikkje så langt unna, 
men det blir ikkje det same viss knarvik blir bombandert 
av biler og dei gode turområda blir til boliger. 
Og viss det kommer fleire boliger kommer det jo fleire 
biler og biler lager eksos (viss ikkje det er elbil da). 
Og vi er mitt inni en stor klima endring. 
Og viss vi bygger boliger i lonene så må mann gå mye 
lenger får å gå på tur. 
  
Mvh, 
Sunniva Hagen, 11 år 
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